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OPENBARE BESLUITENLIJST
GEMEENTERAAD  

13 FEBRUARI 2024
Locatie: Raadzaal

Aanwezig de leden: Jaco Brand (SGP), Albert Brasser (SGP), Corné van Werkhoven (SGP), Jan Mark 
ten Hove (SGP), Eric Boersma (SGP), Wim van Krimpen (PvdA), Haci Erdogan (PvdA), René 
Zonnebeld (PvdA), Herman Verweij (VVD), Arjan Dekker (VVD), Stavros Barzas (VVD), Arco Strop 
(CDA), Erno Hartsuiker (CDA), André Ruikes (CDA), Jacco Schook (D66), Tessa Stegman (D66), 
Remco de Boer (D66), Jako Sterrenburg (CU), Bas Romeijn (CU)
Portefeuillehouders: Margreet de Deugd, Freek de Gier, Ramon Pardo Kruidenier, Marten Japenga
Griffier: Ingrid de Gruijter
Voorzitter: Jan Willem Boersma

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Aangezien het de eerste raad 
is dit jaar spreekt de voorzitter het ambtsgebed uit. 
De agenda wordt vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst gemeenteraad dd 19 december 2023

De besluitenlijst van 19 december 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld.

REGULIER

3 Inspreekrecht burgers

Mevrouw van 't Hof spreekt in op agendapunt 5, het raadsvoorstel aanvraag krediet en 
openen grondexploitatie flexwoningen de Loopplank.
De heer van Leeuwen spreekt in op agendapunt 27, de raadsinformatiebrief over de 
drijvende woningen.

4 Actualiteiten

Jako Sterrenburg heeft een bezoek gebracht aan de voedselbank en roept het college op 
om aandacht te hebben voor de financiën van de voedselbank. Wethouder de Deugd 
reageert op de inbreng. De definitie 'Actualiteit' zal in het Presidium terugkomen. 
Jacco Schook vraagt naar aanleiding van een bericht van Zembla naar de nazorg voor 
brandweermensen met PTSS in Alblasserdam. Enkele vragen zijn ook schriftelijk gesteld. 
De voorzitter reageert als portefeuillehouder op enkele punten en zegt toe dat 
beantwoording op de schriftelijke vragen volgt.
Wim van Krimpen spreekt zijn zorg uit over de overschrijding van kosten van de berging 
van het gevechtsvliegtuig, de Hawker Typhoon. De voorzitter heeft begrip voor de zorgen 
en geeft aan het project kritisch te volgen.  

BESPREEKSTUKKEN
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5 Aanvraag krediet en openen grondexploitatie Flexwoningen De Loopplank  - Voorstel
• 1. Akkoord te gaan met de openstelling van de  grondexploitatie 

Flexwoningen De Loopplank;
• 2. De in de grondexploitatie opgenomen budgetten beschikbaar te stellen 

en in te stemmen met bijgevoegde begrotingswijziging;
• 3. Ten laste van de algemene reserve een verliesvoorziening vast te stellen 

ter grootte van het in de grondexploitatie geprognosticeerde resultaat op 
eindwaarde;

• 4. Het eerder beschikbaar gestelde voorbereidingskrediet van € 266.100 
over te boeken naar de grondexploitatie;

• 5. In verband met financiële en economische belangen vertrouwelijkheid op 
te leggen aan uw raad van bijlage 1 'Grex De Loopplank' en bijlage 2 
'Recapitulatie financiën Loopplank'. Dit op grond van het bepaalde in artikel 
25 lid twee van de Gemeentewet, in samenhang met artikel 5.1, tweede lid, 
sub b en tweede lid sub f Wet open overheid.

De wethouder zegt toe om de raad regelmatig te informeren over de voortgang van dit 
proces en komt zo spoedig mogelijk met informatie over een (vervangende) locatie voor 't 
Nokkenwiel.
Met 14 stemmen voor en 5 stemmen tegen (SGP fractie) wordt het voorstel aangenomen.

HAMERSTUKKEN

6 Instellen rekenkamer Alblasserdam 2024-2030 - Voorstel
• 1. De 'Verordening op de Rekenkamer Alblasserdam 2024' vast te stellen;
• 2. Op basis van artikel 2 van de Verordening op de Rekenkamer 

Alblasserdam 2024 mevrouw Hélène van Rijnbach-de Groot te benoemen 
tot directeur Rekenkamer voor de duur van zes jaar;

• 3. Op basis van artikel 2 van de Verordening op de Rekenkamer 
Alblasserdam 2024 de heer Lennart Straver te benoemen tot 
coördinator/plaatsvervangend directeur Rekenkamer voor de duur van zes 
jaar.

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. Mevrouw van Rijnbach en de 
heer Straver leggen ten overstaan van de voorzitter de eed af en zijn daarmee benoemd tot 
directeur en plaatsvervangend directeur van de rekenkamer Alblasserdam. De voorzitter 
feliciteert beiden en wenst hen veel succes met de werkzaamheden. 

7 Oplaadpuntenbeleid - Voorstel
• 1. de nieuwe plankaart voor openbare oplaadpunten vast te stellen
• 2. De bevoegdheid tot het wijzigen van de plankaart behorend bij het GVVP 

te delegeren aan het college 
• 3. een budget van € 50.000 beschikbaar te stellen ten behoeve van de 

verkeersborden bij de oplaadpunten en dit ten laste te brengen van de 
algemene reserve

• 4. de bijgevoegde begrotingswijziging vast te stellen 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

8 Kaders Grondstoffenbeleid 2025-2032 - Voorstel
• 1. Het Kaderdocument Grondstoffenbeleid Alblasserdam 2025-2030 vast te 

stellen.

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.
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9 Grote Beer / De Helling (vaststelling DO en start uitvoering) - Voorstel
• 1. een krediet van € 625.000 beschikbaar te stellen voor de aanpassing 

kruispunt Grote Beer / Staalindustrieweg 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

10 Geheimhoudings Register 2023 - Voorstel
• 1. De geheimhouding handhaven voor de documenten: 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 9, 

10, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 31, 32, 
33, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40,

• 2. Op grond van artikel 89 lid 4 Gemeentewet de geheimhouding op te 
heffen voor de documenten: 8, 14, 21, 30, 49, 51, 65, 74

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

11 Verzoek instellen gemeenschappelijke adviescommissie GR Sociaal - Voorstel
• 1. Op grond van artikel 24a Wet Gemeenschappelijke Regelingen en artikel 

23 van de Gemeenschappelijke Regeling Sociaal Drechtsteden opdracht te 
geven aan het Algemeen Bestuur van de GR Sociaal tot het instellen van 
een gemeenschappelijke raadsadviescommissie;

• 2. Dit raadsbesluit ter kennis te brengen van de andere deelnemende 
gemeenten alsmede aan het Algemeen en Dagelijks Bestuur van de GR 
Sociaal.

Hoewel de VVD het initiatief sympathiek vindt is er twijfel over de status van het advies 
vanuit een dergelijke commissie. 
Met 3 stemmen tegen (VVD) en 16 stemmen voor is het voorstel aangenomen. 

INGEKOMEN STUKKEN

12 Doorlopende lijst ingekomen stukken

René Zonnebeld vraagt naar aanleiding van 2.4b (2e Bestuursrapportage DG&J) naar de 
beantwoording van de gestelde vragen. De portefeuillehouder geeft aan dat de 
beantwoording er aan komt. 
De doorlopende lijst ingekomen stukken wordt afgedaan zoals voorgesteld.

13 Raadsmemo Terugblik jaarwisseling 2023-2024

Corné van Werkhoven en Bas Romeijn stellen zoals eerder aangekondigd nog enkele 
aanvullende vragen en de burgemeester -in zijn rol als portefeuillehouder- reageert hier op.
De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

14 Raadsmemo herinrichting Nedersasssen

De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

15 Update over de JOGG-aanpak in Alblasserdam - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.
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16 Jaarplan duurzaamheid 2024 - Raadsinformatiebrief

Jako Sterrenburg vraagt naar mogelijkheden uitleen warmtecamera's en naar kleine 
windmolens. De portefeuillehouder reageert hier op.
De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

17 Beantwoording vragen PvdA oplaadpunt electrische auto  - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

18 Inzicht in financiën Fris Facilitair - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

19 Aanvullende informatie over de compensatie verdeelherstelactie energietoeslag 2022 
- Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

22 Beantwoording raadsvragen D66 Jongerendebat - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

23 Schriftelijke vragen SGP en CU armoedeconvenant - Raadsinformatiebrief

Jan Mark ten Hove vraagt naar aanleiding van de raadsinformatiebrief naar het moment van 
evalueren, zoals afgesproken in 2018. De wethouder gaat dit punt bespreken.
De brief wordt ter kennisgeving aangenomen.

24 Beantwoording schriftelijke vragen CU omtrent PFAS Chemours - 
Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

25 Stichting Leergeld in 2024 - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

26 Raadsinformatie(RIB) eieren 11 gemeentes  - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

27 Vooroverleg Cortgene drijvende woningen - Raadsinformatiebrief

Bij de raadsinformatiebrief wordt een motie ingediend.
'Oproep tot overleg en samenstellen van een werkgroep ten behoeve van het behoud 
gebied buitendijks tussen de Kade en Rivierstaete het Griend/Rietgors Kielgat en 
Balkengat.'

De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op: 13 februari 2024
Overwegende dat:

• Onze buitendijkse Griend/Rietgors het enige stukje buitendijks natuurgebied is van 
Alblasserdam (en omgeving).

• Dat 1/3 van dit natuurgebied in bezit is van de gemeente Alblasserdam en 2/3 van 
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meerdere andere eigenaren.

• Het gebied hard aan onderhoud toe is.

• Het huidige Griend/Rietgors gebied als herberg fungeert voor zeldzame 
(beschermde) dieren zoals een bever maar ook lepelaars, aalscholvers en zelfs 
ijsvogels, maar nu bedreigd wordt.

• Het griendgebied een cultuurhistorische waarde heeft voor Alblasserdam.

• Het college van de gemeente Alblasserdam in het collegeakkoord 2022- 2026 
‘Samen zijn we Alblasserdam’, het behoud van groen hoog in het vaandel heeft 
staan. 

• Fit en groen dorp in de polder bij elk initiatief die in deze collegeperiode met dit 
uitgangspunt wordt opgestart en beoordeeld.

Is van mening dat:

• Het buitendijkse Griend/Rietgors gebied per jaar verslechterd. En dat deze door 
onvoldoende onderhoud in combinatie met hoge golfslag van voorbijgaande 
schepen en waterbus slijtage veroorzaakt aan de beschoeiing van de rivierkade. 
Grond en riet worden hierdoor weggeslagen;

• Genoemde situatie op korte termijn niet zal verbeteren, maar eerder 
zal  verslechteren;

• Vanuit genoemde punten een uniek en rijk stuk natuur met cultuurhistorische 
waarde passend bij de identiteit van Alblasserdam dreigt te verdwijnen;

Verzoekt het College:

• In te zetten op een goede relatie en samenwerking met de andere 
belanghebbenden zoals de overige eigenaren van het Griend/Rietgors, Werkgroep 
Buitendijkse Griend Alblasserdam, de Groene long, NVWA (Natuur en Vogelwacht 
‘De Alblasserwaard’ en de Historische Vereniging West Alblasserwaard. 

• Een brede werkgroep Griendengebied Cortgene samen te stellen met daarin alle 
belanghebbenden met als doel:

Met elkaar het gesprek aangaan om de mogelijkheden te onderzoeken hoe we het gebied 
Griend/ Rietgors (rekening houdend met al zijn natuur en cultuurhistorische waarden),voor 
de toekomst kunnen behouden.

• De financiering van dit proces wordt gedekt vanuit beschikbare middelen en in de 
loop van het jaar volgt een terugkoppeling naar de raad.

 En gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening en naam: René Zonnebeld (PvdA)

De motie wordt na beraadslaging aangehouden. Eerst wordt de mogelijkheid voor een 
gesprek met de eigenaren van de grond verkend. 
De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

28 Raadsvragen PvdA Locatiekeuze GGD - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

29 Transitie DWR ICT Beweegt - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

SLUITING
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30 Sluiting

De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit om 22.20 uur de vergadering.


